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Aanwezig: Marian Witte (vz), Sebastiaan Baan (secretaris AB en DPG/directeur GGD WB), de 

wethouders Judith van Loon (Alphen-Chaam), Arjen van Drunen (Breda, DB ), Jürgen Vissers 

(Drimmelen, DB), René Verwijmeren (Etten-Leur), Annemiek van Rooij (Geertruidenberg), Sharona 

Malfait (Halderberge), Pauline Joosten (Moerdijk), Shah Sheikkariem (Altena), Clemens Piena 

(Oosterhout, DB), René van Ginderen (Roosendaal), Laura Matthijssen (Rucphen), Lars van der Beek 

(Woensdrecht), Twan Zopfi (Zundert, DB), Egge van der Poel (extern adviseur DB, online), Thérèse 

Claassen (DPG/directeur GGD HvB), Mark van Beers (sectormanager GGD WB), Marleen Bakker 

(sectormanager a.i. GGD WB), Ergün Metin (concerncontroller), Treja vd H (sectormanager a.i. GGD 

WB), Bianca van Iersel (directiesecretaris, verslag) 

  

Afwezig m.b.v.v.: Boaz Adank (Breda), Esther Prent (Steenbergen), Joey van Aken (Bergen op Zoom), 

Janneke van der Laak (Baarle-Nassau), Jantine Schuit (extern adviseur DB).  

 

1. Opening  

Dit is de eerste vergadering onder leiding van de nieuwe voorzitter Marian Witte. Mw. Marian Witte 

zou graag de komende maanden een rondje langs de gemeenten maken om nader kennis te 

maken met de bestuurders. Ze bedankt de leden voor het vertrouwen in haar als nieuwe 

voorzitter. Ze stelt zich nader voor en geeft aan graag langjarig aan trajecten te werken om het 

gewenste resultaat te bereiken. Leestip: elke regio telt!.   

De voorzitter roept op om te strijden voor gelijke gezondheidskansen.  

 

2. Mededelingen 

Dhr. Sebastiaan Baan licht de schriftelijke mededelingen kort toe.  

 

Ad 2.4 Terugkoppeling regiobijeenkomst raden inzake kadernota 2024 d.d. 28 februari 

Op 28 februari vond in het raadhuis van Etten-Leur een regiobijeenkomst van de raden plaats. 

Sebastiaan Baan heeft namens de GGD West-Brabant, als één van de vijf aanwezige GR’en, twee 

‘workshops’ over onze kadernota 2024 gegeven. Helaas was de opkomst van raadsleden op deze 

https://www.elkeregiotelt.nl/
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avond gering. Er waren in totaal circa 35 deelnemers. Sommigen gemeenten waren ook beter 

vertegenwoordigd dan anderen. Etten-Leur was goed vertegenwoordigd, maar daar werd de 

bijeenkomst ook gehouden, dus dat is verklaarbaar. Op verzoek vragen we op welke gemeenten 

aanwezig waren. De GGD en de VR gaan met de griffies in gesprek hoe we toch meer raden 

kunnen bereiken. Wellicht is een digitale bijeenkomst aantrekkelijker. Er wordt tijdens de 

vergadering een aantal ideeën geopperd hoe we dit kunnen verbeteren. We nemen deze mee voor 

het vervolg. We willen vooral het proces aan de voorkant beter inregelen. Er wordt gesproken over 

de invoering van een Adoptantensysteem bij raden. Dit heeft voor- en nadelen. Dit wordt ook 

meegenomen in het proces om te komen tot een aangepaste GR. Zie ook agendapunt 6. De GGD 

is altijd bereid tot een gesprek met de raden. We komen graag naar uw gemeente toe. 

 

Ad 2.6 HPV 18+-campagne 

De opkomst tijdens de lopende HPV-campagne is beperkt. We zien dat de jongeren nog moeilijk 

bereikbaar zijn en zijn in gesprek met hogescholen en MBO’s om daar te vaccineren. Vanuit het 

algemeen bestuur wordt het idee geopperd om op treinstations te vaccineren. Dit zal nader 

worden onderzocht.  

 

Ad 2.7 Stand van zaken innovatie traject GGD Next Level  

Dit betreft een interne doorontwikkeling van onze organisatie. Vanuit het dagelijks bestuur is Egge 

van de Poel als extern adviseur hierbij nauw betrokken. De twee concepten Pulse en de 

gezondheidsavatar worden momenteel nader uitgewerkt. Hierop komen we na de zomer terug in 

de algemeen bestuursvergadering.  

 

Ad 2.9 Schema met monitoractiviteiten voor de periode 2020-2025 

Afgelopen week is de regionale rapportage van de Corona Gezondheidsmonitor Jongvolwassenen 

naar de gemeenten verstuurd. Daarin heeft u kunnen lezen dat de mentale gezondheid en het 

mentaal welbevinden van jongvolwassenen om extra aandacht vraagt. Een aanzienlijk deel van de 

jongvolwassen heeft namelijk mentale problemen. Ongeveer de helft van de jongvolwassenen 

ervaart psychische klachten. Dit thema zal worden geagendeerd op een van de volgende 

vergaderingen van het algemeen bestuur.  

 

Extra mededeling ten aanzien van de ontvangen dagvaarding van de Stichting ICAM 

Op 28 maart jl. hebben verschillende organisaties, waaronder het Ministerie van VWS, GGD GHOR 

Nederland en alle GGD’en een dagvaarding van stichting ICAM ontvangen. GGD West-Brabant 

heeft deze ook ontvangen. Wij bestuderen de dagvaarding en kunnen hier op dit moment 

inhoudelijk nog niets over zeggen. Hierbij worden wij bijgestaan door een advocaat. We gaan de 

discussie met ICAM bij de rechter voeren en zien de zaak met vertrouwen tegemoet. ICAM claimt 

dat sinds het GGD-datalek vele burgers in onzekerheid verkeren of hun persoonsgegevens op 

straat liggen en dat de beveiliging nog steeds niet op orde zou zijn. Meer informatie over de 
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dagvaarding is te lezen op de website van de stichting ICAM, https://datalek-ggd.nl. We sturen u 

de dagvaarding ter kennisname toe. GGD GHOR en alle GGD’en vinden het belangrijk om aan te 

geven dat we privacy en veiligheid van data hoog in het vaandel hebben staan. Daarom zullen 

GGD GHOR Nederland en de 25 GGD’en altijd maatregelen blijven nemen om ervoor te zorgen dat 

processen, procedures en ICT-systemen nu en in de toekomst blijven voldoen aan de Algemene 

Verordening Gegevensbescherming (AVG). 

 

Dhr. Sebastiaan Baan heeft nog een aantal aanvullende mededelingen: 

Inspectie Röntgenapparaat  

Naar aanleiding van het onderzoek naar ons röntgenapparaat hebben we een officiële 

waarschuwing gehad vanuit de inspectie (ANVS). Het bleek dat we na aanschaf het apparaat niet 

goed hebben ingeschreven. De vergunningsaanvraag is vervolgens meteen in werking gezet. Een 

waarschuwing is de lichtste sanctie die mogelijk is in dit soort gevallen. Het betekent niet dat we 

er makkelijk mee omgaan, maar we zijn erg blij dat we deze lichtste sanctie hebben gekregen. 

Een brief vanuit de Inspectie is hierover inmiddels ontvangen. Totdat we het apparaat weer in 

gebruik mogen nemen, maken we gebruik van de TBC-bus van GGD Hart voor Brabant, waarvoor 

dank. 

 

Toekomst COVID werkzaamheden 

De GGD voert tot en met 1/7/23 de COVID werkzaamheden uit onder een meerkostenregeling 

vanuit VWS. Per 1/7 komt deze regeling te vervallen en is alleen de afhandeling van de historische 

taken en borging daar nog op onder te brengen. We verwachten een dezer dagen een kaderbrief, 

die er overigens al had moeten zijn, over de opdracht voor het najaar 2023. Ook verwachten we 

snel meer duidelijkheid over de wijze waarop de financiering hiervoor zal gaan verlopen. De 

aanname is dat de GGD de opdracht krijgt om een najaarscampagne op te zetten. Om dit te 

kunnen bewerkstelligen zullen we locaties moeten gaan reserveren voor het najaar, waarbij we 

vooralsnog uitgaan van een campagne van circa 12 weken. We bouwen op dit moment alle andere 

COVID-taken versneld af. 

 

Als extra mededeling worden de ontwikkelingen mbt. de JGZ in Breda vertrouwelijk besproken in 

een besloten deel van de vergadering. Voor dit deel verlaten dhr. Arjen van Drunen (DB, 

gemeente Breda) en de toehoorder tijdelijk de vergadering. Een verslag van dit besloten deel 

wordt u afzonderlijk en vertrouwelijk toegezonden.   

 

Na dit besloten deel wordt de vergadering weer openbaar verklaard en sluiten dhr. Arjen van 

Drunen en de toehoorder weer aan. De voorzitter stelt voor om de agendapunten 10 t/m 12 eerst 

te behandelen omdat dhr. Jürgen Vissers (portefeuillehouder Financiën vanuit het DB) de 

vergadering voortijdig moet verlaten.  

 

https://datalek-ggd.nl/


 

Verslag vergadering algemeen bestuur GGD West-Brabant 30 maart 2023 
 

 

3. Verslag vergadering Algemeen Bestuur d.d. 8 februari 2023 

Er stonden wat onjuistheden ten aanzien van de aan- en afwezigheid van een aantal bestuurders 

in het verslag. Dit is inmiddels gecorrigeerd. Dhr. Lars van der Beek geeft aan dat het besluit 

inzake de informatiebeveiliging niet vindbaar was. Dhr. Ergün Metin heeft hierover inmiddels 

contact gehad met de beleidsambtenaar van Woensdrecht. Het betrof een besluit in de 

beleidsbegroting 2023 en hieraan is in het verslag van de vergadering van 8 februari gerefereerd. 

Hiermee is de vraag naar tevredenheid beantwoord. 

 

Het algemeen bestuur stelt het verslag van de vergadering d.d. 8 februari 2023 vast. 

 

4. Rechtmatigheidsverantwoording 

Dhr. Ergün Metin geeft aan dat, met ingang van 2023, de accountant geen 

rechtmatigheidsverklaring meer verstrekt. Dit wordt vanaf 2023 een verantwoordelijkheid van het 

dagelijks bestuur. Om aan deze verplichting te kunnen voldoen dient een aantal verordeningen 

aangescherpt en geactualiseerd te worden. Aan het algemeen bestuur wordt gevraagd om de 

voorliggende geactualiseerde stukken vast te stellen. Dit traject lopen we samen met de GGD Hart 

voor Brabant en de RAV Brabant Midden-West-Noord. 

 

Het algemeen bestuur stelt de stukken behorende bij de rechtmatigheidsverantwoording vast. 

 

5. Stand van zaken regionaal framework GALA 

Dhr. Sebastiaan Baan refereert aan de mail, die op 28 maart vanuit de GGD aan het algemeen 

bestuur is gestuurd met aanvullende informatie en een voorstel over het IZA en het 

mandaathouderschap. Aan de hand van een korte presentatie licht hij een voorstel toe voor een 

IZA-tafelindeling en een tijdlijn voor de mandaatstructuur in de regio West-Brabant. In deze 

presentatie wordt ook de samenhang van IZA met het GALA getoond.  

Beraadslaging over dit voorstel volgt. De IZA-regiotafel indeling is gekozen op basis van het 

adherentiegebied van de twee regionale ziekenhuizen Bravis en Amphia en wijkt dus voor 

sommige gemeenten af ten opzichte van de GGD-regio indeling. In het IZA staat als voorwaarde  

benoemd dat de indeling op zorgkantoorregio moet zijn. Maar de verdere invulling is aan de regio 

zelf. CZ heeft in overleg met de zorgpartijen besloten tot een indeling in 2 subregio’s, te weten 

oostelijk- en westelijk West-Brabant. Dhr. Clemens Piena benadrukt dat zorgverzekeraar CZ de 

verantwoordelijkheid heeft voor de regionale uitvoering van het IZA. En CZ vindt indeling op basis 

van het adherentiegebied van de ziekenhuizen een logische keuze. Het voorstel wordt gedaan dat 

de gemeenten, waarvoor de afwijking op regioniveau geldt, als agendalid aansluiten bij de andere 

regiotafel, om zo toch op de hoogte te blijven van de ontwikkelingen aldaar. Dit voorstel wordt 

aangenomen. Daarbij wordt de afspraak gemaakt dat de gemeente Roosendaal, Oosterhout en 
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Breda deelnemen aan het bestuurlijk overleg ter vertegenwoordiging van de 16 gemeenten. Dhr. 

Piena maakt dit voorstel vanuit de 16 gemeenten kenbaar aan CZ.  

 

Aan mw. Thérèse Claassen, directeur GGD Hart voor Brabant, wordt gevraagd hoe dit in de regio 

Hart voor Brabant is georganiseerd. Zij geeft aan dat er al veel wordt samengewerkt in sterke 

zorgnetwerken per subregio. Het schaalniveau sluit echter ook niet aan bij de zorgkantoorregio, 

zoals IZA verlangt. De afspraak daar is dat er met deze subregio’s wordt gewerkt aan IZA maar 

dat het IZA-regioplan op totaal regioniveau wordt gemaakt.  

 

In de vergadering wordt tot slot gevraagd of de 16 gemeenten het prettig vinden dat de GGD, 

indien nodig, een ondersteunende rol in het IZA-traject heeft. Dhr. Clemens Piena, bestuurlijk 

trekker van het IZA-traject in West-Brabant geeft aan dit prettig te vinden. De overige 

bestuurders onderschrijven dit en stemmen hiermee in. Waarna dhr. Clemens Piena de voorzitter 

dankt voor de ruimte in deze vergadering om dit onderwerp te bespreken. 

 

6. Voorstel wijziging GR GGD WB n.a.v. wetswijziging 

Dhr. Sebastiaan Baan geeft aan dat we samen met zes andere Gemeenschappelijke Regelingen in 

de regio Midden- en West-Brabant en een afvaardiging van de burgemeesters en griffies in 

gesprek zijn om de GR’en zo eenduidig mogelijk aan te passen aan de wetswijziging. Als enige in 

West-Brabant hebben we in onze huidige GR criteria voor uittreding van een gemeente 

opgenomen. Dit zullen we actualiseren en hierin ook voorwaarden voor gedeeltelijke uittreding 

opnemen. In de vergadering van het algemeen bestuur van juli 2023 wordt de aangepaste GR van 

GGD WB ter besluitvorming aan u aangeboden, waarna het aan de zestien gemeenten voor 

vaststelling wordt aangeboden.  

 

Het algemeen bestuur stemt in met de uitgangspunten 1 t/m 4 en met de voorstellen 1 t/m 5, 

incl. de tijdspaden, voor de aan te passen onderdelen in de gemeenschappelijke regeling, waarbij 

gestreefd wordt naar zoveel mogelijk harmonisatie met de overige GR’en in West-Brabant. 

 

7. Draagvlak regionale aanpak schone lucht akkoord 

Dhr. Mark van Beers geeft een terugkoppeling van de bijeenkomst op 21 maart jl. over het 

Schone Lucht Akkoord (SLA). Aanwezig waren ambtenaren uit de gemeenten Etten-Leur, 

Geertruidenberg, Halderberge en Oosterhout. De gemeenten Altena en Woensdrecht hebben wel 

interesse getoond, maar konden niet aanwezig zijn. Van de andere gemeenten hebben we geen 

reactie ontvangen. De opkomst was erg gering met 4 ambtenaren, vooral omdat naast de 

ambtenaren VGZ ook de ambtenaren Milieu waren genodigd. Er lijkt in dit bescheiden groepje wel 

interesse voor regionale samenwerking. Dit betekent niet persé samenwerken vanuit één akkoord, 

maar bijvoorbeeld wel samen activiteiten/pilots draaien en daarvoor gezamenlijk SPUK-middelen 

aanvragen. 
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De provincie heeft de Regio West-Brabant (gemeenschappelijke regeling) een tijd geleden 

gevraagd of zij een rol kunnen spelen in de regionale ontwikkeling van het SLA, maar die stonden 

daar vooralsnog niet voor open. De gemeenten die aanwezig waren bij de bijeenkomst waren 

hierover enigszins verbaasd en zagen daar juist wel mogelijkheden. Dit zou mogelijk een optie 

zijn, met aansluiting van GGD op het gezondheidsaspect. Dhr. Mark van Beers doet een oproep 

aan gemeenten die toch interesse hebben om contact op te nemen met de RWB.  Als GGD 

ondersteunen we zeker een regionale aanpak op dit thema. Mw. Sharona Malfait oppert dat ook de 

OMWB hiervoor op zou kunnen staan, hoewel dit vooral een toetsend orgaan is.  

De gemeenten Zundert en Woensdrecht geven aan niet te willen meedoen aan een aanpak SLA. Er 

is bij deze gemeenten geen capaciteit om op de voorwaarden van het SLA te handhaven. Dhr. 

Clemens Piena reageert dat het SLA geen handhavingsvraagstuk is. De verantwoordelijkheid voor 

de taken vanuit het SLA is binnen gemeenten nog niet goed en veelal verspreid belegd. Het 

algemeen bestuur GGD WB ondersteunt de ambities uit het SLA wel omdat er nog veel 

gezondheidswinst te behalen valt via het fysieke domein op ruimte, wonen en verkeer.  

 

De voorzitter concludeert dat voor een aantal gemeenten een regionale aanpak van het SLA geen 

prioriteit heeft. Er is hiervoor geen draagvlak binnen het algemeen bestuur. Het bestuur vraagt 

dhr. Mark van Beers een brief aan de Provincie te sturen dat het bestuur hiervoor aandacht heeft, 

maar van mening is dat regie op (een regionale aanpak van) SLA beter bij het RWB of OMWB 

belegd kan worden, gezien de thematiek.   

 

8. Toekomstvisie 2023-2033 ‘wij maken gezond gewoon’  

Dhr. Sebastiaan Baan vermeld dat er geen zienswijzen zijn ingediend op deze visie. Hij blikt kort 

terug op het proces, dat we samen met GGD Hart voor Brabant hebben doorlopen en dat begeleid 

is door bureau Stormpunt. Na afloop van de vergadering zullen ‘klapkaarten’ met de visietekst aan 

de bestuurders worden uitgedeeld. Deze zijn altijd op te vragen bij de GGD West-Brabant. Een 

aantal bestuurders geeft complimenten voor het gedegen proces van de tot standkoming van de 

toekomstvisie.  

 

Het algemeen bestuur stelt de toekomstvisie ‘Wij maken gezond gewoon’ 2023-2033 vast. 

 

9. Concept beleidsplan 2023-2026 GGD West-Brabant  

Op basis van de toekomstvisie ‘wij maken gezond gewoon’ 2023-2033 is het beleidsplan 2023-

2026 voor de GGD West-Brabant opgesteld. De ambities en doelen op de thema’s uit onze 

toekomstvisie willen we onder andere bereiken door ons ‘Gezonde Geluid’ te laten horen; een 

eerlijk, gedurfd en vernieuwend geluid. Na vaststelling wordt dit beleidsplan voor zienswijze aan 

gemeenteraden aangeboden, samen met de beleidsbegroting 2024. Wethouder Annemiek van 

Rooij vraagt of het voorbeeld in het Beleidsplan om het aantal fastfoodketens bij scholen te 
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verminderen reeël is? Dhr. Sebastiaan Baan antwoordt dat we in ieder geval wel de ambitie 

hebben om dit te realiseren. We willen als overheid niet betuttelen, maar als gemeente kun je wel 

de criteria zodanig aanpassen, waardoor het lastiger wordt om een fastfoodketen in de buurt van 

een school te openen. 

 

Het algemeen bestuur stelt het concept beleidsplan 2023-2026 vast. Op 6 juli zal dit concept ter 

besluitvorming in de vergadering van het algemeen bestuur worden geagendeerd.  

   

10. Concept beleidsbegroting 2024 GGD West-Brabant  

Dhr. Sebastiaan Baan meldt dat de concept beleidsbegroting in lijn is met de kadernota zoals 

besloten in de vergadering van 08 februari j.l. In tegenstelling tot de kadernota zijn nu de effecten 

van de nieuwe CAO in de beleidsbegroting voor 2024 opgenomen. Dhr. René Verwijmeren geeft 

aan dat er aan een aantal richtlijnen niet is voldaan, te weten de 3e en 5e financiële richtlijn en de 

3e beleidsmatige richtlijn. Hij stuurt de opmerkingen vanuit Etten-Leur hieromtrent in, zodat we 

dit vóór verzending aan de gemeenten nog kunnen meenemen in de oplegnotitie. 

Dhr. Ergün Metin meldt dat tabel op pagina 23 niet de juiste weergave geeft van de bijdrage per 

gemeente over 2024. De correcte tabel is opgenomen op pagina 41 en de tweede tabel op pagina 

23. Per abuis is in de toerekening van de bijdragen aan de verschillende productsoorten 

(infectieziektebestrijding, lokaal gezondheidsbeleid, gezonde en veilige leefomgeving en kwetsbare 

groepen) een verdeling onjuist doorgevoerd waardoor de eerste tabel op pagina 23 niet aansluit 

met de overige tabellen op gemeentelijk niveau. Op totaalniveau heeft dit geen effect maar wel op 

de opgenomen bedragen per gemeente. Tabel met onjuiste weergave wordt door de GGD 

geactualiseerd en aangepast.  

 

Het algemeen bestuur stelt de concept beleidsbegroting 2024 vast. Deze wordt vóór 15 april voor 

zienswijze aan de gemeenten verzonden. 

  

11. Begrotingswijziging 2023-inzake CAO (cf. AB-besluit dd. 8 febr. 2023) 

Dhr. Ergün Metin licht dit agendapunt nader toe. In de bestuursvergadering van 8 februari is 

besloten om de CAO-impact als begrotingswijziging 2023 voor te leggen. De geprognotiseerde 

kostenstijging bedraagt voor de GGD circa 1,3 miljoen structureel. Circa 0,4 miljoen is hiervan 

gecorrigeerd door de reguliere index. Wij hebben vooralsnog geen rekening gehouden met overige 

onderdelen van het nieuwe CAO, zoals een verhoging van de thuiswerkvergoeding. In een later 

stadium, als we de realisatie werkelijk in beeld hebben, komen we hierop terug. Voordat deze 

begrotingswijziging het zienswijze traject ingaat, voegen we op verzoek van de deelnemende 

gemeenten een bijlage toe met een overzicht van de inwonersbijdragen per gemeente als gevolg 

van deze begrotingswijziging.  
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Het algemeen bestuur stemt in met de begrotingswijziging 2023 inzake de CAO, onder 

voorwaarde van toevoeging van de voornoemde bijlage.  

 

12.  Concept jaarstukken 2022 

De voorzitter vraagt aan het algemeen bestuur om kennis te nemen van de samenvatting en de 

bevindingen vanuit het accountantsverslag en de concept jaarstukken over het boekjaar 2022 en 

in te stemmen met het voorstel tot resultaatbestemming 2022. Dhr. Lars van der Beek merkt op 

dat het aantal reizigersvaccinaties achter blijft ten opzicht van de begroting. Dhr. Sebastiaan Baan 

antwoordt dat dit het gevolg is van de pandemie van de afgelopen jaren. Dit jaar verwachten we 

een goed resultaat hierop, want de markt voor reizigersvaccinaties is hersteld.  

Dhr. Ergün Metin geeft aan dat de accountants een goedkeurende verklaring hebben afgegeven op 

rechtmatigheid en getrouwheid, ook ten aanzien van de COVID-werkzaamheden. De 

samenwerking met de accountants is goed. Het positieve resultaat van 437k is in lijn met de 

verwachting vanuit de Burap. De aanbeveling ten aanzien van de WOO wordt door de GGD 

overgenomen en wordt verwerkt in de versie die voor 15 april aan de gemeenten wordt 

verzonden. Ook zal er een extra SISA-verklaring bij de jaarstukken 2022 worden opgenomen. Net 

als vele andere organisaties hebben wij bijgedragen aan de opvang van ontheemden uit Oekraïne. 

De Veiligheidsregio moet haar middelen door middel van een SISA-verklaring verantwoorden en 

wij als onderaannemer gingen ervan uit dat wij dit zelf niet hoefden te doen. Dit was onvoldoende 

helder op basis van een eerdere brief van de Veiligheidsregio en zowel door ons als door onze 

accountant op die wijze ook opgepakt. Bij de jaarrekening heeft de accountant van de 

Veiligheidsregio echter een andere afweging gemaakt en daardoor moeten wij alsnog deze 

verklaring realiseren. Dit is afgelopen week ook zo besproken met dhr. Jürgen Vissers, 

portefeuillehouder Financiën vanuit het bestuur.  

De voorzitter geeft aan dat er goed werk is verricht!   

 

Het algemeen bestuur neemt kennis van de concept jaarstukken 2022 en stemt in met toevoeging 

van de resultaatsbestemming van 437k aan de algemene reserve.  

 

13. Rondvraag en sluiting 

Er zijn geen vragen voor de rondvraag. Dhr. Sebastiaan Baan overhandigt voorzitter Marian Witte 

een bloemetje namens het algemeen bestuur. De voorzitter sluit de vergadering onder 

dankzegging aan de aanwezigen.   

                         

de voorzitter,    de secretaris, 

 

 

 

M. Witte     S. Baan 

o.strijers
Marian handtekening

o.strijers
Sebastiaan handtekening


